



QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 003

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED194680. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DP #ISED194680. TOUTES LES MODALITÉS ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 4:

Given the current pandemic, we are concerned about the scenario in which we are unable to transmit our proposal to you by the procedures stated in the RFP. We are concerned about potential transport disruptions or other possible COVID-19 restrictions that would hamper production and physical delivery of paper proposals. For that reason, would ISED consider adding a backup submission procedure or, preferably, replacing the current paper submission procedure with an electronic submission procedure for this procurement?

We are merely seeking an alternative submission procedure. The procedure could be as simple as emailing encrypted pdf files to you before the deadline and communicating the password for opening the files to you after the deadline.

Answer No. 4:

See Amendment 001 to the RFP to allow the option for electronic submissions. Note that bids must be submitted only to ISED's Bid Receiving Area by the date, time and place indicated on the amendment 001 to the RFP.

*****English Version Above*****

Question No. 4:

Compte tenu de la pandémie actuelle, nous sommes préoccupés par le scénario dans lequel nous ne sommes pas en mesure de vous transmettre notre proposition selon les procédures énoncées dans la DP. Nous sommes préoccupés par les perturbations potentielles du transport ou d'autres restrictions possibles de COVID-19 qui pourraient entraver la production et la livraison physique des propositions papier. Pour cette raison, ISDE envisagerait-il d'ajouter une procédure de soumission de sauvegarde ou, de préférence, de remplacer la procédure de soumission sur papier actuelle par une procédure de soumission électronique pour ce marché?

Nous recherchons simplement une autre procédure de soumission. La procédure peut être aussi simple que l'envoi par courriel de fichiers pdf chiffrés avant la date limite et la communication du mot de passe pour vous ouvrir les fichiers après la date limite.

Réponse No. 4:

Voir la modification 001 de la DP qui permet l'option de soumissions électroniques. Veuillez noter que les soumissions doivent être présentées uniquement au Module de réception des soumissions d'ISDE au plus tard à la date, à l'heure et à l'endroit indiqués sous la modification 001 de la DP.